

تاريخ: ٢٧ أكتوبر، ٢٠٢٥ م

الافاضل / بورصة مسقط المحترمين

تحية طيبة وبعد ،،،

Zain Group Disclosure about its Board Meeting for approving the financial statements for Q3, 2025.

الإفصاح الصادر عن مجموعة زين بشأن اجتماع مجلس إدارتها لإعتماد البيانات المالية للربع الثالث من العام ٢٠٢٥ م

Oman Telecommunication SAOG wishes to announce that Mobile Telecommunications Company K.S.C.P ("Zain") issued a disclosure that its board of directors will meet on Tuesday, 28 October 2025 at 2:00 PM to discuss and approve the followings:

- Consolidated Financial statements for Q3,2025, and the dividends distribution.
- Calling for an Extraordinary General Assembly to amend certain articles of the company's Memorandum and Articles of Association.
- Discussing the application of International Accounting Standard (IAS 29), to address the qualification related to financial reporting in the Republic of Sudan.

The disclosure included the announcement about the quarterly Analyst/Investor conference (Live webcast) that will take place on Wednesday 29 Oct, 2025 at 2:00 PM (local time at Kuwait City).

For further information please Contacts
Omantel Investor relations Officer
Ms. Aisha Al Balushi.

E-mail:

Aisha.Al-Balushi1@omantel.om

أمانة شركة الشركة

Oman Telecommunications Company (S.A.O.G)
PO Box 789, PC 112 Ruwi, Sultanate of Oman
Commercial Registration Number 1640747

+968 24 242 424
+968 24 240 112



تود الشركة العمانية للاتصالات (عمانتل) الإفادة بأن شركة الاتصالات المتنقلة ش.م.ك.ع (زين)، أفصحت بأن مجلس إدارتها سوف يعقد اجتماعه في يوم الثلاثاء الموافق ٢٨ أكتوبر ٢٠٢٥ م في تمام الساعة الثانية ظهراً، وذلك لمناقشة ما يلي:

- اعتماد البيانات المالية المجمعة للربع الثالث من عام ٢٠٢٥ م، ومناقشة توزيعات الأرباح.
- الدعوة لعقد جمعية عامة غير عادية لتعديل بعض مواد عقد التأسيس والنظام الأساسي للشركة.
- مناقشة تطبيق المعيار المحاسبي الدولي (IAS 29) المتعلق بالتقارير المالية المرتبطة في جمهورية السودان وذلك لمعالجة التحفظ في تقرير مراقب حسابات الشركة.

وتضمن الإفصاح الإعلان عن مؤتمر المحللين/ المستثمرين الربع سنوي والذي تقرر عقده عن طريق بث مباشر على شبكة الانترنت (Live webcast) في تمام الساعة الثانية ظهراً يوم الأربعاء الموافق ٢٩ أكتوبر ٢٠٢٥ م (وفق التوقيت المحلي لمدينة الكويت).

لمزيد من المعلومات يرجى التواصل مع
مسؤولة علاقات المستثمرين في عمانتل
الفاضلة/ عائشة البلوشي
البريد الإلكتروني:

Aisha.Al-Balushi1@omantel.om